
Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 
Skolebestyrelsen medlemmer: 

Forældre: Lasse Beck, Michael Brandt, Mette Riisby, Christian Peschardt, Mark Thuun, Kenn Broberg og Steffen Munk 
Suppleanter:  
Elever: Hans Christian Volsted Hansen (9.B) og Elena Holt Futtrup (9.C) 
Medarbejdere: Henrik Kjeldsen og Torben Stanley Stensvig 
Ledelse: Jens Fenger Nielsen, Henrik Mads Lihme, Helle Bach Munk og Pernille Forup Stubkjær 

Dagsorden og referat 

Dato: Tirsdag d. 10. marts 2020 
Tidspunkt: 18.30 - 21.00 
Sted: Lærerværelset på afdeling Byvang 
 
Mødeleder: Lasse 
Referent: Helle Bach Munk 

Deltagere:  
Forældre: Steffen Munk, Michael Brandt, Mette Riisby, Christian 
Suppleanter:  
Elever:   
Medarbejdere: Torben Stanley Stensvig, Mette Riisby, Mark Thuun, Kenn Broberg, Henrik Kjeldsen 
Ledelse: Henrik Mads Lihme, Jens Fenger Nielsen, Helle Bach Munk 
 
Afbud:  Pernille Forup Stubkjær, Lasse Beck, Christian Perschardt, H.C., Elena           
Gæster: Lykke og Søren, pæd. ledere på afd. Lindegård. Vi starter med præsentation af de to nye 
pædagogiske ledere.  

Dagsorden  
Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Tid Referat  

19/20.47 Formalia 
a) Godkendelse af dagsorden (B) 
b) Punkter til eventuelt (O+B) 
c) Henvendelser til bestyrelsen (O) 

5 min   
 

19/20.48 Elevforhold (O+D) 
Nyt fra elevrådet 

15 min Helle orienterer kort om elevrådets drøftede punkter i går: Skolemad, pantkasse, fælles 
ansøgning til det Fælles Elevråd m.v.. HC og næstformand var syge på elevrådsmødet i går 
og H.C. fremlægger igen på næste møde, når punkterne er drøftet med alle elevrådsre-
præsentanter. Der var kun 3 elever til stede på mødet i går.  

19/20.49 Regnskab 2019 og budget 2020 (O+D+B)  
(bilag udsendes inden møde) 

30 min Sanne orienterer om regnskab 2018 og 2019 for SFO. Den store post i anskaffelse på SFO 
skyldes investering i faldunderlag på både afd. Byvang og afd. Lindegård.  
For skolen: Budgetforslag for 2020 gennemgås med enkelte spørgsmål. Budgettet er god-
kendt.   
 



Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 
19/20.50 ”Tilsyn” (O+D+B)  

I forlængelse af skolernes faglige resultater som bla. kan 
ses i Kvalitetsrapporten har skoleledergruppen valgt at 
iværksætte en handleplan ift. at forbedre elevernes fag-
lige udbytte samt deres præstationer i diverse test og 
prøver. 

30 min Jens og Helle gennemgår handleplanen for fokus på faglige resultater for 8. og 9. årgang. 
Spørgsmålet besvares. Handleplanen evalueres via afgangsprøvekaraktererne og til au-
gust. Hvordan gik det? Hvad skal bruges fremover og hvad skal ikke?  

19/20.51 Skoleårets planlægning 2020/2021  (O+D+B)  
- 0. klasser 
- Orientering vedr. proces og tidsplan 

20min 0. klasse: ”For mange” elever ønskede afd. Lindegård, idet 30 søgte. 2 fraflyttede 

og et andet forældrepar flyttede frivilligt til afd. Byvang. Klassekvotiener: 24 x 2 på 

Byvang og 26 elever på afd. Lindegård.   
Tidsplan for fagfordeling skoleåret 2020/2021 i MED-udvalget præsenteres også for sko-
lebestyrelsen. Delelementer i tidsplanen gennemgås.   

19/20.52  Corona-virus (COVID-19)  Orientering om personeksempler. I dag er det blevet skærpet for mindre forsamlinger end 
1000 personer. Der orienteres om sundhedsberedskab for Frederikssund Kommune. Stort 
arrangement på en anden skole i Frederikssund kommune er aflyst. Stort lederarrange-
ment torsdag og fredag er aflyst.  
Jens undersøger mht. eventuelle aflysninger af ekskursioner. Pt. har Slangerup Skole ikke 
nogen konstaterede smittede. Nu får vi at se mht. det fælles personalemøde i næste uge. 
27. marts er der personalefest.   
Serbiens-elevernes besøg i uge 14 aflyses.  

19/20.53 Temadag om datasikkerhed og dataetik 25. marts 2020  
(O+D+B)  

- Skolebestyrelsen som vært 
- Plan for dagen 
- Stand vedr. skolebestyrelsesarbejde 

15 min Steffen mener at vi nok er nødt til at aflyse dagen. Vi skal rykke det til september måned, 
så vi er et godt stykke ude i fremtiden. Hermed får flere store aktører også mulighed for at 
deltage. Projektet er blevet taget rigtig godt imod i det hele taget. Det bliver stort og ikke 
set før i Danmark.  

19/20.54 Principper og retningslinjer (fast punkt)  (O+D+B)  
-  

20 min Alle principper er blevet gennemgået i MED-udvalget. De udsendes til skolebestyrelsen 
inden næste møde til godkendelse.  
 

19/20.55 Korte orienteringer og spørgsmål (O) 
- Formand 
- Øvrige medlemmer 
- Ledelsen 

- Læseklasser på afd. Lindegård 
-  

10 min Ingen kommentarer fra formanden.  
Corona-COVID-19: Er der en handleplan? Situationen følges løbende i samarbejde med 
det nedsatte sundhedsberedskab i Frederikssund Kommune.   
Jens orienterer om en opsigelse på afd. Kingo. Lærerne har fået besked og forældrene får 
i løbet af denne uge, når de sidste brikker er på plads.  
Læseklasser på afd. Lindegård: I næste skoleår får vi alle læseklasser fra Ådalens Skole 
som en konsekvens af nogle større rokeringer og pladsmangel på Ådalens Skole. Der kig-
ges på lokaler. Forslaget er i høring nu. Tilbudsviften tages på næste gang. Den er ud-
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sendt, så nu er der god tid til at læse den.  

19/20.56 Kommende møder: (O+D+B): 
- Tilsyn i undervisningen – (de pædagogiske lede-

re og skolebestyrelsens tilsyn) 
- Gennemgang og eventuel justering af skolens 

regler. (Bla. cykelhjelm) 

5 min Hvis vi ikke må mødes næste gang i skolebestyrelsen, så finder vi ud af det alt efter, hvad 
dagsordenen indeholder.  
 

19/20.57 Evt. (O) 10 min Michael Brandt, 2 punkter.  
 
Ottos fremlæggelse var fin men han sagde en kommentar om at det er skolebestyrelsen, 
der har bestemt at 6. klasses eleverne skal blandes, når de starter på afd. Kingo. Det har 
skolebestyrelsen ikke bestemt, men det har ligget naturligt at man kom i nye klasser, når 
man kommer i 7. klasse. Kunne man evt. beholde klasserne? Fordele og ulemper skal eva-
lueres med medarbejderne.  
Vi kunne også høre eleverne (7. klasse). Hvad er fordelene og ulemperne?  
 
 Hvor meget bevægelse om 45 min. i gennemsnit? Bevæger de sig nok?  
 
Banner er lige ved at gå i trykken.  
 
Michael efterlyser orientering om elevflowet. Hvorfor/hvor mange forlader Slangerup 
Skole og hvor mange er kommet hertil? Man kunne også være nysgerrig på, hvorfor man 
vælger Slangerup Skole til. Slangerup Skole har den højeste loyalitet blandt forældrene i 
forhold til skoledistrikt. 
 
 

 

Kommende møder: 21/4 LIN, 12/5 KIN og 9/6 BYV (inkl. spisning). 
 
 
 


